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Protokoll fört vid styrelsemöte nr 7 -2023 i SGDF   

Datum:  Torsdag den 19 oktober 2023  

Plats:  Ågesta GK 
 

  

Närvarande:  Gunilla Hamel, Lotta Hager, Maria Strömnes och Bertil Rosvall 

Frånvarande:  Susanne Thorell och Fredrik Bengtsson 

    

Distribution:  Ledamöterna, Revisorerna, Golfklubbarna, Svenska Golfförbundet, Stockholms Idrottsförbund, 
Juridiska Kommitténs ordförande, Regelkommitténs ordförande, Distriktsredaktör Svensk 
Golf samt Valberedningens ordförande.  

Mötet inleds med att klubbchef Max Anglert presenterar Ågesta GK och sedan berättar Kim Gåije om SGDF Paragolf. 

  

§ 1 Mötets öppnande  

Ordföranden öppnade styrelsemötet och hälsade de närvarande välkomna.  

  

§ 2 Dagordning  

Föreslagen dagordning godkändes.  

 

§3             Protokollförare 

Till protokollförare utsågs Lotta Hager.    

  

§ 4 Val av justerare  

Bertil Roswall utsågs att jämte ordföranden justera dagens protokoll.  

 Information från regel- och utbildningskommittén framfördes men saknades notering om i protokollet. Korrigering 
föregående protokoll görs här enligt nedan: 
 Utbildningar för kommande säsong har nu planerats. Följande kurser: 

• Regelutbilning i januari för nya regelintreserade (jan/feb) 
• Tävlingsledarutbildning för domare med målsättning att få flera TDar, (dec) 
• Domarutbildning för nya domar asspiranter feb/mars 
• Tävlingsledarutbildning för TL på distriktets klubbar 
• TD utbildning för nya TD ar med domarkompetens, inbjudna mar/april  
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Datum och anmälningar finns nu på hemsidan  

Under säsongen har vi bemannat 58 tävlingar med TD och domare. Totalt har detta varit 179 dagar utfört av 36 personer.  

Vi har bemannat varje tävling med 2 domare med undantag för 2 tävlingar där det endast var 1 DD. Bemanningen med TD har 
saknats vid 8 tävlingar. 

Vi tittar nu framåt kommande säsonger där bemanningen av TD där detta behövs. Flera av tävlingarna idag behöver nog 
ingen TD utan borde hanteras av TL på den arrangerande klubben. Vi behöver vara tydligare i hur vårat 
upplägg är. 

Det behövs en bättre koordinering av tävlingsverksamheten i planeringsstadiet och i dokumentationen av tävlingarna med 
genomgång av manualer etc.      

 

§ 5 Kalendarium   

Styrelsemöte #9 den 18 januari 2024 flyttas till den 23 januari 2024. 
  

§ 6       Korta statusrapporter 

Ekonomi 

• 90% av fordringarna är betalade och det ser bra ut. 
• Några frågetecken som Maria ska grotta ner sig i till nästa styrelsemöte, bla att se om det går att spara pengar på 

vissa inköp, sätta in pengarna på SBAB för och få ränta på pengarna. Maria föreslår att vi inte höjer SGDF avgiften 
för klubbarna.  

• VP24 / budget tar vi på nästa styrelsemöte. 

 
 Senior 

• Bengt förslag att förändra seriespelet fr 2024 är att slå ihop de 4 st division 1 serierna till 2 st.  Det blir allt 
svårare att få klubb som tar slutspelet då det krävs 2 tee start, ca 15 golfbilar samt lunch för ca 130 spelare. 
Bengts förslag är att man gör 2 st div 1 serier och vinnarna i dessa går till final. Då blir det 8 lag i division 1 mot 
dagens 16 lag. Förslaget är att de 2 bästa från årets 4 st div 1 serier bildar div 1 2024. Således så går det inte 
upp några lag från årets div 2 upp till div 1. 2024 så åker 2 st lag ut vardera från div 1.(lag 3-4) och vinnarna i div 
2 går upp(4 st). Då det är final direkt så kan vi ha all finalspelet samma dag. Fredag eller lördag. Man kanske 
skall vänta med detta ett år då man inte informerat klubbarna om dessa ändringar. Då hinner vi informera 
klubbarna om regeländringarna.   

• Gunilla tar upp frågan för förtydliganden  med Bengt på TKO mötet den 25 oktober. 
• Anmälningar till TKO mötet, 10st klubbar är anmälda (12st personer).  Bertil ringer Stina och pratar om hur vi kan 

få flera anmälda.  
• Bertil tog upp att alla SGDF tävlingar måste finnas på en lista, så att inte det uppstår problem när man fördelar 

TD, domare, resurser till tävlingarna.   
 

• Gunilla och Maria S har frågat Gunnar Håkansson och Maria Möller varför inte SGDF var inbjudna med en 
representant till mötet på Omberg i september för framtida elitspelare. Svaret var att SGF vill inte ha golfdistrikten 
med på detta utan bara vissa golfklubbar - superelit. 
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                     Regel 

• ERFA-träff den 8-9 november. Det kommer vara större satsning på kvalité på de utbildade. Möten 
1ggr/mån på teams med TD och domarna. Kommer bjuda in domarna för intro om TD. 

 

Admin 

• Inköpsprocess - måste göras ramar och regler. 
• Hemsidan och kommunikation, Gunilla frågat om hjälp av Jimmy ? , dock har han inte tid. Måste ta upp det på 

nästa möte. 
 

Övriga frågor 

• Golftävling Mälarö Skytteholm 2024 och 2025, Bertil ska lyssna vad det handlar om lite mera. 
• SGDF om delta på golfmässan/tävling golfsimulator på Münchenbryggeriet i januari 2024 . Gunilla och Lotta tar 

möte med de och SGF den 1 november kl. 10.00. 
 

 

§ 7 Mötets avslutande  

Ordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.   

  

Vid protokollet:    Justeras:  

  

  

  

Lotta Hager  Gunilla Hamel        Bertil Rosvall  

 

 


